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Sekcija

Po već starom, dobrom običaju, košarkaška se sekcija Geodetskog fa-
kulteta i ove akademske godine mogla podičiti velikim brojem članova 
kojima je košarka najvažnija sporedna stvar na fakultetu. Ekipa je već 
standardno sudjelovala u Sveučilišnom natjecanju grada Zagreba u ko-
šarci, a ove se godine naš fakultet našao u drugoj od četiri lige poredane 
po jačini i rezultatima od prijašnjih godina. Liga se odigravala kroz si-
ječanj, veljaču i ožujak u dvorani Kineziološkog fakulteta. Naša je ekipa 
ostvarila 2 pobjede i  6 poraza (od kojih je 5 završilo sa svega nekoliko 
poena razlike) te je na kraju zauzela 7. mjesto čime je osigurala nastup u 
istom rangu natjecanja i sljedeće akademske godine. Može se reći da je 
problem slabijih rezultata bio u izostancima nekih ključnih igrača nakon 
uvodna  4 kola, tijekom kojih je naša ekipa stajala jako dobro na terenu, 
pa su nakon toga uslijedili i neki neočekivani porazi. Sigurno će to iduće 
sezone izgledati mnogo bolje te se očekuje samo napredak.

Studenti koji su predstavljali Geodetski fakultet na Sveučilišnom na-
tjecanju su: Mate Knežević, Filip Kratofil, Antonio Kratofil, Ante Leo 
Čatlak, Josip Mišerić, Damir Matić, Marko Buterin, Mate Mikulandra, 
Karlo Čmrlec, Nino Faraguna, Bruno Krilčić, Frane Cvek, David Fable, 

Novosti košarkaške sekcije

Novosti nogometne sekcije
Tijekom akademske godine 2015/2016. malonogometna sekcija Ge-

odetskog fakulteta ostala je gotovo u identičnom sastavu kao i godinu 
ranije. Nakon mnogo godina branjenja boja Geodetskog fakulteta svoje 
su nogometne karijere u Sveučilišnim ligama zaključili Marko Šibenik i 
Mišel Peran te se okrenuli svom stručnom pozivu, u kojem im želimo 
svu sreću. 

Novim – starim voditeljem nogometne sekcije izabran je Ivan Go-
lub. Kao i svake akademske godine, niti ova nije prošla bez nogometne 
selekcije pa su se u dresovima Geodetskog fakulteta našli novi članovi 
(K. Pali, D. Tica i H. Maslać). Znatnijih promjena u momčadi nije bilo 
pa se s velikim optimizmom i nadom krenulo u još jedno tradicionalno 
Sveučilišno nogometno natjecanje. Tijekom akademske godine na Sveu-
čilišnom su natjecanju za ekipu nastupali: Vjekoslav Biluš, Marijo Pejak, 
Niko Drobac, Matija Balaško, Luka Kotromanović, Mate Kuliš, Zoran 
Šarac, Mislav Gudelj, Tomislav Leventić, Antonio Banko, Dragan Marić, 
Dorian Topić, Perica Mihaljević, Tomislav Erceg, Matko Raguž, Karlo 
Pali, Hrvoje Maslać, Dinko Tica i Ivan Golub.

Mate Brajčić i Marijan Bagarić. Također, treba naglasiti da je bilo stu-
denata koji su pohađali treninge, ali nisu sudjelovali u Sveučilišnoj ligi.

Treninzi fakultetske košarkaške ekipe održavali su se u već tradicio-
nalnom terminu, svakog utorka od 20 do 22 sata, i služili su kao odlična 
razbibriga od fakultetskih obveza. Budući da je košarka ipak igra, na tre-
ninzima je, usprkos povremenim tenzijama, konstantno vladala vesela i 
prijateljska atmosfera te se nadam da će se taj trend nastaviti i da će se 
u ovoj sekciji sklopiti mnoga prijateljstva u budućnosti, kao što je to bio 
slučaj svih ovih godina.

Želio bih se posebno zahvaliti prof. Vračanu koji nam je ustupio ter-
min za treninge u dvorani i našem fakultetu koji nas opskrbljava svim 
potrebnim stvarima (novi dresovi, lopte...) i daje nam punu podršku u 
svakom pogledu.

 Mate Knežević 

Slika 1. S lijeva na desno: Ante Leo Čatlak, Mate Knežević, Filip Kra-
tofil, Antonio Kratofil, Pavao Menix (gore), te Josip Mišerić, Damir Matić, 
Mate Mikulandra, Karlo Čmrlec, Bruno Krilčić (dolje).
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Sveučilišna se liga ove godine sastojala od grupne i nokaut faze.  
U grupnoj je fazi Geodetski fakultet smješten u grupu „C“ s još osam eki-
pa drugih fakulteta. Iako veliki poraz u prvom kolu protiv Kineziološkog 
fakulteta nije nagoviještao ništa dobro, to nije obeshrabilo momčad te su 
se naši hrabri momci do kraja grupne faze s 5 pobjeda i dva neriješena re-
zultata izborili za 3. mjesto i osigurali plasman u daljnju fazu natjecanja. 
Od zapaženijih rezultata valja istaknuti tijesnu pobjedu protiv Stomato-
loškog fakulteta (4:3) u kojoj se u zadnjih 6 minuta s negativnog rezultata 
(3:1) utakmica potpuno preokrenula u korist Geodetskog fakulteta, od 
čega su dva gola pala u zadnjoj minuti. Također se ne smije izostaviti ne-
riješen rezultat (1:1) protiv Veleučilišta Baltazar (BAK), lanjskog osvajača 
3. mjesta na Sveuličilišnom natjecanju. Bodovi su se još osvajali pobjeda-
ma protiv Tekstilno-tehnološkog fakulteta (3:1), Veterinarskog fakulteta 
(7:2), Farmaceutsko-biotehnološkog (3:1), druge ekipe Fakulteta elek-
trotehnike i računarstva (5:1) i neriješenim rezultatom protiv Fakulteta 
strojarstva i brodogradnje (1:1). 

Ždrijeb je u osmini finala spojio ekipe Geodetskog fakulteta i Fakul-
teta političkih znanosti. Iako se u samu tekmu nije ušlo najbolje, uz dosta 
nervoze i grešaka na strani naše ekipe, već nakon 15 minuta rezultat je 
bio 2:0 u korist FPZ-a. Nakon toga se naša ekipa budi i ponovo pokazuje 
karakter te u sljedećih 7 minuta donosi potpuni preokret i utakmica za-
vršava rezultatom  3:2. Ponovo se napadalo ne bi li se zabilo još jednom, 
ali je nedostajalo sreće u završnici. Kako to već biva u nogometu:  kad 
se ne zabije, primi se, pa je tako ekipa FPZ-a u jednom prekidu uz malo 
sreće i odbijanca došla do pogotka za izjednačenje. U tijesnoj, napetoj i 
zanimljivoj utakmici nakon regularnog dijela igre na semaforu je stajao 
rezultat 3:3 te su obje ekipe svoj prolazak dalje tražile u izvođenju kazne-
nih udaraca.

Lutrija kaznenih udaraca donijela je pobjedu ekipi FPZ-a, a Geodet-
ski fakultet se drugu godinu zaredom već u osmini finala oprostio od 
Sveučilišnog natjecanja. Zalaganja i truda niti u jednoj utakmici nije ne-
dostajalo pa se nema za čim žaliti, a ostaje činjenica da nam je ekipa u 
ovogodišnjem izdanju Sveučilišnog natjecanja doživjela tek jedan poraz i 
to u davnom prvom kolu grupne faze.

Iako se u trenutnoj situaciji ekipa dijelom sastoji od igrača koji su već 
na pragu diplome, oni zadržavaju prava nastupa još jednu godinu nakon 
završetka studija pa ćemo vidjeti u narednoj godini hoće li dolaziti do ve-
ćih promjena ili ćemo gledati sličan sastav kao i ove akademske godine.

Također, zahvaljujemo dekanu Damiru Medaku što 
je omogućio da nakon dugo godina ekipa Geodetskog 
fakulteta napokon odradi zajedničke treninge u svrhu 
što boljeg plasmana i promocije Geodetskog fakulteta 
na Sveučilišnom natjecanju te se nadamo da će se i u 
budućnosti ta praksa nastaviti.

Ovim putem zahvaljujem svima koji su pridonijeli 
radu i napretku nogometne sekcije Geodetskog fakulte-
ta. Novi članovi su uvijek dobrodošli pa pozivamo kole-
ge koji misle da imaju odgovarajuće nogometno umije-
će da se jave na selekciju. Također ovim putem pozivam 
sve kolege i kolegice da nam u narednoj akademskoj 
godini pruže podršku s tribina.

Sportski pozdrav, 

Ivan Golub

Novosti rukometne sekcije
Rukometna sekcija Geodetskog fakulteta i ove se akademske godine 

natjecala na Sveučilišnom prvenstvu grada Zagreba. Time nije prekinut 
kontinuitet sudjelovanja u tom natjecanju koji traje već 6 godina. Liga 
je, kao i prošle godine, brojala 24 ekipe raspoređene u 4 skupine. Nakon 
dobrih igara prošle godine i nes(p)retnog ispadanja u knockout fazi na 
penale, ove se godine očekivao barem prolazak skupine. Na kraju godine 
ta očekivanja nisu zadovoljena te smo spletom okolnosti završili sa samo 
jednom pobjedom. 

Nastupali smo u vidno slabijem izdanju od očekivanog, a čak dvije 
utakmice odigrali s minimalnim brojem igrača. Prva je otegotna okol-
nost bila završetak studija nekih od prošlogodišnjih igrača koji su ujedno 
bili i voditelji cijele ekipe. Nekolicina njih nije uspjela uskladiti privat-
ne i fakultetske obveze s onim igračkim, pa smo tako ostali uskraćeni 
za nemali broj ljudi, što je rezultiralo i slabijim igrama. Također, treba 
naglasiti kako su te nekadašnje aktivne rukometaše zamijenili većinom 
dečki koji nikad nisu aktivno igrali rukomet, te se zbog toga bilo teško 
uigrati u kratkom periodu. To potvrđuje i činjenica da smo iz utakmice 
u utakmicu igrali sve bolje, a jedina i uvjerljiva pobjeda bila je ona u 
zadnjoj utakmici.

Na kraju ove sezone, koja nije baš bila bajna, vrijedi reći kako na na-
šem fakultetu još uvijek ima dovoljno zainteresiranih za rukomet. Iako 
nam je ove godine nedostajao koji iskusni rukometaš za pokoju pobjedu 
više, veseli činjenica da sekcija još uvijek uspijeva u svom primarnom 
cilju, a to je druženje i sport. Ovim bih putem pozvao sve zainteresirane 
i voljne kolege da se priključe sekciji i pomognu nam kako bismo iduće 
godine pokazali da možemo bolje. Ovo je bila samo jedna godina u kojoj 
je nedostajalo malo sreće te se nije sve uspjelo savršeno posložiti.

Članovi: Andrija Friganović, Nino Faraguna, David Fable, Goran Mi-
jač, Bruno Brzić, Tomislav Marić, Damir Matić, Luka Milardović, Ivor 
Đurđev, Marko Vukić, Bartol Žic, Šimun Zorić, Perica Mihaljević i Nino 
Franković. 

 Nino Franković
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Novosti planinarske sekcije

Nakon kraće neaktivnosti  na Geodetski se fakultet vratila pla-
ninarska sekcija. U sekciju su uključeni studenti Geodetskog 

fakulteta, a ima i nekadašnjih studenata koji su ostali zainteresirani 
za planinarenje, te glavna osoba za organizaciju planinarenja i veliki 
zaljubljenik u planine, profesor Drago Špoljarić.

Nakon nekoliko izleta na nama najbliži vrh, Sljeme, preko već do-
bro poznate Leustekove i Bikčevićeve staze organizirani su i izleti na 
planine izvan područja Zagreba. Planinarenja su uglavnom jednod-
nevna, ali znaju biti i dvodnevna i trodnevna. Tijekom višednevnih 
izleta uglavnom se noći u planinarskom domu. Izleti prate HPO (Hr-
vatsku planinarsku obilaznicu), glavnu planinarsku obilaznicu u Hr-
vatskoj kojom upravlja Hrvatski planinarski savez. Vrhovi te obilazni-
ce značajni su hrvatski vrhovi, a često i posebno značajni za geodete 
jer su neki upravo geodetske točke viših redova. Na svim se vrhovima 
obilazak evidentira fotografijom za e-dnevnik HPO-a (http://hpo.hps.
hr/). 

Kako smo geodeti, obavezna su nam i mjerenja na terenu. Koristeći 
ručne GNSS uređaje, bilježimo tragove svih staza koje obilazimo.  Iz-
mjereni podatci su nakon obrade objavljeni na Planinarskom portalu 
(http://www.planinarski-portal.org/ ), kao i fotografije i informacije o 
vrhovima i planinarskim domovima i skloništima. 

Prvi je organizirani izlet bio 19. 3. 2016. na vrh Ivanščice u Hr-
vatskom zagorju. Sljedeći je bio u travnju, također na Ivanščici, ali su 
posjećeni vrhovi Čevo i Veliki Lubenjak. Zatim se išlo na Ravnu goru. 
Nakon tih izleta u Zagorju krenulo se prema Gorskom kotaru. Na po-
četku svibnja organizirao se dvodnevni izlet na kojem smo posjetili 
vrhove Obruč i Fratar, a noćenje je bilo u planinarskom domu Hahlić. 
Na kraju svibnja organiziran je i trodnevni izlet. Smještaj je bio na 
Pagu, u mjestu Caska.  Prvi smo dan obišli vrh Crnopac iz područja 
južnog Velebita, drugi dan Zir i Kremen u Lici te treći dan Sveti Vid na 
Pagu. U srpnju smo se vratili u Gorski kotar na dva dana. Posjetili smo 
strogi rezervat Bijele i Samarske stijene te smo planinarili po Bijelim 
stijenama. Prenoćili smo u planinarskom domu Tuk te sljedeći dan 
posjetili vrh Javorova kosa. 

Pozivamo sve zainteresirane da se pridruže sekciji i budućim izle-
tima. 

Jurica Jagetić
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Novosti IT sekcije
Kraj akademske godine 2014/2015. za IT sekciju bio je pravi show-

down. Kraj jesenskih ispitnih rokova proslavili smo putovanjem u Nje-
mačku i Nizozemsku! Posjetili smo Tehničko sveučilište u Munchenu, 
European Space Agency u Noordwijku, Kadaster u Amsterdamu te sa-
jam INTERGEO u Stuttgartu od 11. do 15. rujna 2015. S obzirom na to 
da će ovo putovanje biti obuhvaćeno u kategoriji «Put putujem», nećemo 
vam ga više ovdje otkrivati!

Kako su utisci s putovanja bili pozitivni te su nas na stručnom puto-
vanju na Hvaru, na hodnicima Fakulteta, na kavama kraj Fakulteta, ma 
svugdje, pitali kad ćemo isplanirati sljedeće, informatička sekcija bacila 
se na posao već u studenom iste godine. Do veljače smo riješili prijevoz i 
smještaj u svim gradovima, a u ožujku potvrdili sve institucije koje ćemo 
posjetiti. Prijave su počele 20. svibnja, no s malim zakašnjenjem. Već 
unaprijed su bili spremni linkovi i formulari na Studentskom portalu i 
trebalo je samo kliknuti publish… no, zbog mnogo veće posjećenosti od 
uobičajene, Studentski portal nije dozvoljavao nikakve novonastale pro-
mjene misleći da je stranica pod napadom. Što ni ne čudi s obzirom na 
to da su u samo četiri minute sva mjesta u autobusu bila zauzeta, a u roku 
od 48 sati bilo je dovoljno prijavljenih da napunimo skoro tri autobusa. 
Navala na ovo putovanje nam je svima velika pohvala za ono prošlo. Da 
vam na kraju otkrijemo i gdje idemo: družimo se od 10. do 15. listopada 
u Potsdamu (GFZ German Research Centre for Geosciences – Geodesy 
Department), Hamburgu (sajam INTERGEO), Kopenhagenu (COWI 
A/S, DTU Space, LE34) i Berlinu (Zeiss Grossplanetarium, Archenhold 
Opservatorij).

No, kako ne bi ispalo da je informatička sekcija više turistička agen-
cija nego informatička sekcija, ove smo godine radili na promotivnim 
video materijalima za Orijentacijski tjedan za brucoše, koji je održan na 
početku akademske godine. Sve videe možete pronaći na našem YouTu-
be kanalu «ITsekcija GEOF». 

Tijekom OpenStreetMap GeoWeeka u studenom 2015, Open Source 
Geospatial Laba (OSGL) Zagreb, HROSM i HrOSGeo su u suradnji s 
informatičkom sekcijom organizirali OSMGeoWeek Mapathon. Na Ma-
pathonu je bilo preko 30 sudionika, zaljubljenika u karte i open source, 
od kojih su neki početnici, a neki već iskusni stručnjaci s OSM alatima. 
Kartirali smo oko 13 000 kvadratnih kilometara, prikupili 500 kuna za 
Humanitarian OpenStreetMap Team Funding Drive 2015. i odlično se 
zabavili!

Osim toga, kroz akademsku smo godinu vodili i održava-
li stranice Studentskog zbora (student.geof.hr), Studentskog portala  
(studentskiportal.geof.hr) i geofTV-a (geof-tv.geof.hr) te složili novi ser-
ver u prostorijama Studentskog zbora, a tijekom pisanja ovog članka ra-
dimo i na radnoj stanici. 

Do sljedećeg broja Ekscentra i naših narednih projekata,

Srdačno vas pozdravljamo.

Franka i ostatak IT sekcije
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Novosti sekcije za 
studentske susrete Novosti glazbene sekcije

Ove je akademske godine zaži-
vio pokušaj realizacije jedne sek-
cije o kojoj se prethodnih godina 
dosta govorilo, ali nikad u dovolj-
no ozbiljnom kontekstu. Riječ je 
o glazbenoj sekciji. Ideja o sekciji 
koja bi okupljala glazbenike radi 
druženja i sviranja na fakultetu po-
stoji već neko vrijeme, ali se nikad 
nije realizirala. 

Postoje mnogobrojni razlozi za 
to. Samo neki od njih su: potreba 
za prostorijom u kojoj bi se svira-
lo, zvučna izolacija te neki osnovni 
instrumenti i oprema za početak 

rada. Sve to zahtijeva veliku organizaciju i ulaganja i studenata i pro-
fesora. Početkom je akademske godine provedena anketa čiji je cilj bio 
pokazati podržava li se ideja osnivanja sekcije te ima li zainteresiranih za 
projekt. Anketa je pokazala vrlo dobre rezultate te se ispostavilo da po-
stoji i značajan broj ljudi koji 
bi željeli sudjelovati u radu 
takve sekcije. 

Unatoč tome što će osni-
vanje sekcije vrlo vjerojat-
no potrajati neko vrijeme, 
studenti koji rade na tome 
nastojat će u svakom slučaj 
realizirati taj projekt, te se 
nadamo da će djelatnici fa-
kulteta i dekan podržati našu 
inicijativu.

 Luka Zalović

1. RGSM SKOPJE, STUDENI 2015.

Ove godine kao i svake je sekcija studenskih susreta organizirala 
odlazak na šesti RGSM (regionalni susret studenata geodezije) koji se 
održao u Skopju na Gradzen fakultet Skoplje. Bilo je samo tri sudionika 
sa Geodetskog fakulteta, Sveučilišta u Zagrebu, a to su: Tomislav Hor-
vat, Domagoj Pavlik i Jurica Miletić. Tijekom RGSM-a u Skopju su se 
za domaćine iduće godine prijavili studenti sa Građevinskog fakulteta 
u Beogradu.

2. IGSM MÜNCHEN, SVIBANJ 2016.

Ove godine je također organiziran odlazak na 29. IGSM (internacio-
nalni susret studenata geodezije) za kojeg je zainteresiranost bila veoma 
velika. 

Bilo je petnaest sudionika sa Geodetskog fakulteta, Sveučilišta u Za-
grebu a to su: Ana Babić, Hrvoje Sertić, Irena Janton, Ivana Čuljak, Katija 
Špika, Klara Baklaić, Luka Jurjević, Luka Kotromanović, Marija Milovac, 
Mate Kuliš, Mihael Jakoubek, Pavla Maljković Petar Sučić, Tino Lukino-
vić i Tomislav Horvat. Idući IGSM se održava u Zagrebu na Geodetskom 
fakultetu, Sveučilišta u Zagrebu, a za 2018. godinu kao domaćini su oda-
brani studenti sa Polytechnic University of Valencia.

3. FIG YSEM I FIG WORKING WEEK, 
SVIBANJ 2016.

Na FIG YSEM (FIG Young Surveyors Europe-
an Meeting) u Amsterdamu ove godine nije bilo 
niti jednog sudionika sa našeg fakulteta, a na FIG 
Working Weeku u Novom Zelandu je bila samo 
jedna sudionica, Franka Grubišić.

 Tomislav Horvat
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